
PřipomÍnkV zastupitele ZM 15.12.2020'

Další dotaz je na jednatele městské společnosti KH TEBIS s.r.o. Ing. Tomáše Pilce:

Budova komplexu TESCO se již rýsuje. od kotelny KH TEBIS je vzdálena cca 200 m. jednal jste tedy o
možném připojení centrálního zásobování teplem? Pokud ano, s jakým výsledkem? Pokud ne, proč?

Ing. Zdeněk Jirásek

Kutna Hora
, "

15.12.2020



7-8/20

Dobrý den,

zasílám odpověď' na dotaz pana zastupitele z přiloženého materiálu Připomínky ZM15122020

Číslo: 7-8/20

Předkládá: Ing. Z. jirásek

Připomínka: Dotaz k možnému napojení TESCO na centrální zásobováni teplem

Doručeni: Písemně

Vyřizuje: kh Tebis

Termín splnění: 30. 12. 20

Stanovisko k dotazu

KH Tebis měl zájem o napojení Tesca na CZT. V minulých letech zde i probíhaly jednání.
Nicméně stavební povolení bylo vydané už v roce 2012, kde s napojením na CZT následně
nebylo počítáno.

Ing. Tomáš Pilc, jednatel
KH TEBIS s.r.o.
tel: 724 20 20 10
email: info-khtebis@seznam.cz
www.khtebis.cz


